
Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu 

odbytego w dniu 4 grudnia 2018 r. 
 

Drugie posiedzenie Komisji Budżetu otworzył Pan Tadeusz Pacholik – 

Przewodniczący, który powitał członków komisji oraz Pana Sławomira Stępnika – 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Analiza spraw bieżących dotyczących działalności gminy.   

2. Sprawy bieżące i różne.  

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego protokołu z poprzedniego posiedzenia nie 

wnoszono uwag i został on przyjęty przez wszystkich członków komisji. 

 

Realizując przyjęty porządek obrad głos zabrał radny Krata, który prosił o podjęcie działań w 

kierunku komunalizacji placu, gdzie w przeszłości była zlewnia mleka, w Górkach 

Grabińskich. Dodał, że przedmiotowy teren można by było przeznaczyć na zorganizowanie 

boiska lub siłowni, który służyłyby mieszkańcom. 

Do powyższego tematu radni – członkowie Komisji odnieśli się pozytywnie.   

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Pan Tadeusz Pacholik zamknął obrady Komisji 

i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna       Przewodniczący 

Komisji Budżetu 

           Tadeusz Pacholik 


